
Nieuwjaar 
 
Laat ik beginnen met iedereen een heel goed 2025 te wensen. Waarbij ik hoop dat 
iedereen dit jaar in goede gezondheid mag doorbrengen.  
 
Als het goed is wordt 2025 mijn laatste jaar als voorzi=er. We hebben links en rechts 
al wel wat gepolst en getoetst, maar er is nog geen concrete kandidaat beschikbaar. 
Als jullie iemand op het oog hebben of zelf interesse hebben voel je vrij om mij 
daarover aan te schieten zodat ik kan vertellen wat het mij gebracht heeB en wat het 
nu echt kost aan Cjd.  
 
Wat wij dit jaar ook gaan doen is onze kleedkamers opknappen. De discussie over de 
sporthal gooit steeds roet in het eten en we hebben al een aantal keer de plannen 
moeten bevriezen. Maar met name de douches kunnen niet langer wachten op de 
besluitvorming in onze poliCek. Daarom hebben we als bestuur de knoop doorgehakt 
en gaan we beginnen met onze douches.  
 
Toch even kort over de sporthal. Na twee mislukte pogingen van onze kant hebben 
wij dit keer meer de zijlijn gekozen. Voor het eerst hebben de 
binnensportverenigingen duidelijk hun voorkeur uitgesproken en heeB de poliCek dit 
opgepakt. Er lijkt nu een meerderheid te zijn in de gemeenteraad voor de locaCe van 
de VV Ruurlo. Maar…. We wachten het af…. PoliCek is soms een vies spelletje. Ineens 
wordt de integriteit van een gemeenteraadslid in twijfel getrokken en schrijB het 
college van de gemeente dat het twijfelt over de ledenaantallen en de berekeningen 
die we hebben uitgevoerd. Wij nodigen de burgemeester en zijn wethouders hierbij 
uit om samen in onze ledenadministraCe te kijken en met ons door de berekeningen 
van 2 gerenommeerde aannemers te lopen. Het college moet stoppen met deze 
poliCeke spelletjes en gewoon met gezond boeren verstand mee kijken en 
meedenken. Wij geloven in dit plan en we willen het SAMEN Doen!  
 
Goed…. Voetbal…. We hebben zojuist genoten van de oud Ruurlo talenten en ik ben 
blij dat we deze tradiCe in ere kunnen houden. Daarvoor dank aan vooral Arian en 
Remco voor de organisaCe, maar ook aan de leiding van Ruurlo 2 en de acCviteiten 
vanuit de TC. Samen hebben ze ervoor gezorgd dat de Nieuwjaars wedstrijd door kon 
gaan. Ik beloof dat we volgend jaar beter rekening gaan houden in planning met 
Ruurlo 1, trainingskampen en de nieuwjaarsrecepCe.  
 
Ik wil graag afsluiten met iedereen te bedanken voor alle inzet het afgelopen jaar. 
Alle vrijwilligers, alle acCeve en sporCeve leden, iedereen die ons een warm 
Hart toedraagt. Dank voor jullie bijdrage, samen zijn we VV Ruurlo!  
 
Proost!   


